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HOVEDUTSKRIFT 
AV MØTEPROTOKOLLEN FOR MÅSØY KOMMUNESTYRE 

 
 
 
Den  13. februar 2004  ble det avholdt møte i Måsøy kommunestyre. Møtet ble avholdt på 
Havøysund hotell A/S – møterommet. 
 
Møtet var berammet med sakliste den 30.01.04 og kommunestyrets representanter ble innkalt 
med sakliste samme dag. 
Videre ble  saklisten samme dato sendt kommunestyrets vararepresentanter,  
distriktsrevisoren, pressen, NRK, regionplanrådet, skolene i kommunen, etatene,  samt 
politiske partier som er representert i kommunestyret til orientering. 
 
Sak  01/04 var på saklisten satt opp som unndratt offentligheten og dermed ikke utsendt. 
Rådmannens utredning/formannskapets innstilling ble derfor utlevert på møtet. 
 
Tilleggssakliste og rådmannens utredning til sak 2/04 ble sendt kommunestyrets repr./ 
vararepr. den 6.02.04. 

 
 
Av kommunestyrets representanter hadde   3   meldt forfall og vararepresentanter var  innkalt.  
 
Frammøtt var: 
 
AV MÅSØY ARBEIDERPARTIS LISTE: 

1. Repr.  Ingalill Olsen  
 2.    ”  Roy-Arne Andersen 
 3.    ”  Ingerd Olsen 
 4.    ”  Irene Ramberg Eliassen 
 5.    ”  Jørn-Oddvar Majala 
 6.    ”  Kjell Larsen 
 7.         ”          Asle Fagerhaug 
 8.  Vararepr. Geir Leite     
 
 
AV SENTERPARTIETS LISTE:     
  9.  Repr. Torstein Johnsen 
 10.        ”      Torleif Hanssen 
               11.         ”      Knut Hesten 
 12.     ”      Eva Britt Brochmann 
  
      
        
AV SOS. VENSTREPARTIS LISTE: 
 13.  Repr.  Bård Mortensen 
 14.     ”  Stein Kristiansen 
 15.     Vararepr. Inge Stabell 

   
AV HØYRES LISTE: 
 16.  Repr. Anne Karin Olli 
               17.      Vararepr. Knut Arnestad 
   
        
 
Videre deltok rådmann Leif Vidar Olsen og konsulent Eli Moe. 
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Møtet ble satt kl.   09.00. 
 
Behandling av sak 1/2004 var satt opp som behandling for lukkede dører. Ordfører Ingalill 
Olsen hadde avklart med styreleder i Hermann Export A/S som hadde gitt tillatelse til å 
behandle saka for åpne dører. Forhandlingene i møtet gikk dermed for åpne dører. 
 
 
Navneopprop ble foretatt. 
 
Sak 2/2004 ble behandlet før sak 1/2004. 
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0002/04  
VALG REPRESENTANT TIL REPRESENTANTSKAPET FOR REPVÅG KRAFTLAG   
2003-2007 
 
Innstilling: 
Rådamnnens fremmer ikke innstilling i valgsaker. 
 
Behandling: 
Repr. Roy Arne Andersen fremmet følgende forslag på vegne av AP/SV: 
 
 Som ny representant i representantskapet for Repvåg Kraftlag A/L for perioden  2003-2007 
 velges Alfred Stabell, Havøysund. 
 
 
Kommunestyrets vedtak: 
Kommunestyret viser til sitt vedtak i sak 49/03 – møte 23.10.03 – hva angår valg av Eva Nygård som 
kommunens representant i representantskapet for Repvåg Kraftlag A/L perioden 2003-2007. Valg av Eva 
Nygård annuleres.  
 
Som nytt medlem for perioden 2003-2007 velges Alfred Stabell, Havøysund. 
 
         Enst. 
 
 
Før behandling av sak 1/2004 tok kommunestyret en gjennomgang vedr. habiliteten til  kommunestyrets 
representanter  i sak 1/2004: 
 
Torstein Johnsen (SP) – styreleder i Måsøy Næringsutvikling A/S – inhabil i h.h.t. fvl. § 6, 1. ledd, pkt. e. 
 
Torleif Hanssen (SP) -  styremedlem i Måsøy Næringsutvikling A/S – inhabil i h.h.t. fvl. § 6, 1. ledd, pkt. e. 
 
 
Det ble stilt spørsmål om habiliteten til følgende: 
 
Anne Karin Olli: Ektefelle til Børge Johansen som er medeier i Tobø Fisk A/S. Bedriften har vært/er interessert 
i å overta HFI-anlegget og kan dermed ha interesse av utfallet i saken. 
Jfr. fvl. § 6, 2. ledd. 
       Erklært inhabil mot 2 stemmer. 
 
Knut Hesten: Eier av bedrift som tidligere har vært interessert i å overta/leie HFI-anlegget. 
Jfr. fvl. § 6, 2. ledd. 
       Erklært inhabil mot 2 stemmer. 
 
Ordfører Ingalill Olsen: Tidligere styremedlem i Måsøy Næringsutvikling A/S. 
 
Anne Karin Olli fremmet følgende skriftlige spørsmål: 
Vedrørende Ingalill Olsens habilitet stilles det også spørsmål i forhold til forvaltningslovens § 6, 2. ledd: ”andre 
forhold som er egnet tl å svekke tilliten til vedkommendes upartiskhet”. Ingalill Olsen hoppet av styret i Måsøy 
Næringsutvikling A/S kvelden før formannskapets behandling av saken i den hensikt å ikke være inhabil ved 
den politiske behandlingen. Det har ingen betydning om hun var med på styrebehandlingen eller ikke. Det 
faktum at hun var i styret på det tidspunkt avtalen ble undertegnet gjør at hennes deltagelse i formannskapet/ 
kommunestyret vil svekke tilliten til forvaltningen, og dermed  dens troverdighet. 
         
       Erklært habil mot 1 stemme. 
 
Fiskerne -  Anne Karin Olli fremmet følgende skriftlige spørsmål: 
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Det stilles med dette spørsmål om fiskernes habilitet i ovennevnte sak i forhold til forvaltningslovens § 6, 2. 
ledd: ”andre forhold som er egnet til å svekke tilliten til vedkommendes upartiskhet”. 
I Finnmark Dagblad 19.02.03 kommer det fram at fiskerne ønsker å kjøpe HFI med det for øyet å beholde en 
”to-bedriftsstruktur” i Havøysund. Deres begrunnelse er at de ønsker en konkurransesituasjon på stedet. Dette 
viser at de har direkte økonomiske interesser i saken. 
På bakgrunn av dette ble det foretatt votering over habiliteten til følgende: 
 
Jørn Oddvar Majala – hadde vært interessert i fiskebruket:  Erklært habil mot 2 stemmer. 
 
Kjell Larsen – fisker:  Erklært habil mot 2 stemmer. 
 
Eva Brochmann – gift m/fisker:  Erklært habil mot 2 stemmer. 
 
Ingerd Olsen – gift m/fisker:  Erklært habil mot 2 stemmer. 
 
 
Etter behandling av sak 2/04 og avklaring omkring habiliteten til kommunestyrets medlemmer fratrådte 
følgende og underskrev protokollen: 
 
 Torstein Johnsen (SP) 
 Torleif Hanssen (SP) 
 Knut Hesten (SP) 
 Anne Karin Olli (H) 
 
Følgende vararepr. tiltrådte møtet før behandling av sak 1/2004: 
 Elisabeth D. Guldbrandsen (SP) 
 Odd Fjelde (SP) 
 Atli Konradsson (H) 
 
Repr. Odd Fjelde (SP) stilte spørsmål om sin habilitet på bakgrunn av følgende: 
 

Ansatt i Haagensen Trading A/S med store  fullmakter. I forbindelse med Ingøy Fisk A/S sin  tidligere 
interesse i å leie HFI-anlegget var Haagensen Trading A/S aktuell som samarbeidspartner. 

  
Repr. Odd Fjelde ble enst. erklært habil. 
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0001/04  
INTENSJONSAVTALE - HERMANN EXPORT AS, MÅSØY NÆRINGSUTVIKLING AS OG 
MÅSØY KOMMUNE - GODKJENNING 
 
Rådmannens innstilling: 
Kommunestyret viser til intensjonsavtalen mellom Hermann Export AS, Måsøy kommune og Måsøy 
Næringsutvikling AS av 29.01.04.  
 
Kommunestyret vedtar at kr. 4.100.000 omgjøres til tinginnskudd aksjekapital i selskapet Måsøy 
Næringsutvikling AS. Dette i forbindelse med at Måsøy Næringsutvikling AS overtar HFI-anlegget – g.nr. 10, 
b.nr. 6.  
 
Kommunestyret gjør følgende forbehold;  
 

 gjenværende finansieringsbehov skal max. belaste kommunen med kr. 500.000. – se avtalens pkt. 4.4.   
 at kommunens aksjekapital har samme rettigheter som all annen  aksjekapital.  

 
Kommunestyret ser det som naturlig at det kan komme situasjoner hvor selskapet Måsøy Næringsutvikling AS 
må endre sine vedtekter, eksempelvis for å få til full finansiering av anlegget.  
 
Formannskapets innstilling: 
Rådmannens innstilling vedtas. 
     Enst. 
 
 
 
Behandling: 
 
Repr. Jørn Oddvar Majala fremmet følgnde forslag på vegne av AP/SV: 
 
 Siste ”bolle”-pkt. + siste sening i formannskapets innstilling utgår. 
 
 Tillegg: 
 Måsøy kommune går inn med 4,1 mill. kroner i aksjekapital for å realisere seimottak i Havøysund. 

Dette forutsetter vedtektsendringer i Måsøy Næringsutvikling A/S. Vedtektene må endres slik at 
formålet med  selskapet er å eie og bortleie produksjonsanlegg/fiskmottak i Havøysund, fram til 
anlegget er kjøpt og overtatt av Hermann Export A/S. 
 
Videre må vedtektsendringene i Måsøy Næringsutvikling A/S være slik at det ikke ligger noen  
stemmebegrensninger  hos aksjonærene. 
 
Vedtektsendringene i Måsøy Næringsutvikling A/S må være gjennomført innen 1. mars 2004. 
Dersom disse ikke er endret innen fristen etableres et nytt aksjeselskap hvor Måsøy kommune 
v/rådmannen tegner seg for aksjer for 4,1 mill. kroner, enten i form av tinginnskudd av eiendom gnr. 
10 bnr. 6 eller kontant etter rådmannens valg. 

 
Repr. Elisabeth D. Guldbrandsen fremmet følgende forslag på vegne av SP: 
 
 Utgår: 
 Siste ”bolle”-pkt. + siste setning i formannskapets innstillling. 
 
 Tillegg: 
 De 4,1 mill. kroner som kommunen skyter inn som aksjekapital i Måsøy Næringsutvikling A/S skal  

deles opp slik at kommunen til enhver tid har 34% A-aksjer som gir stemmerett og resten B-aksjer uten 
stemmerett. 
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Ved  salg av anlegget kan private aksjonærer etter ønske få  sin aksjekapital tilbake etter pålydende 
kurs. 

 
 
Etter debatten voterte kommunestyret over de forslag som forelå: 
 
Første del av formannskapets innstilling -  t.o.m. 1. ”bolle”-pkt. – Vedtatt mot 1 stemme. 
 
Fremsatte forslag i møte ble votert over subsidiært: 
 

• SP’s forslag: 
1. avsnitt ang. A og B-aksjer. – Falt mot 4 stemmer 
2. avsnitt ang. salg av anlegget. – Falt mot 4 stemmer 

 
• AP/SV’s forslag – Vedtatt mot 5 stemmer. 

 
Deretter voterte kommunestyret over hele flertallsvedtaket (formannskapets innstilling t.o.m. 1. ”bolle”-pkt. +  
tillegget fremmet av AP/SV). 
 
 
Kommunestyrets vedtak: 
Kommunestyret viser til intensjonsavtalen mellom Hermann Export AS, Måsøy kommune og Måsøy 
Næringsutvikling AS av 29.01.04.  
 
Kommunestyret vedtar at kr. 4.100.000 omgjøres til tinginnskudd aksjekapital i selskapet Måsøy 
Næringsutvikling AS. Dette i forbindelse med at Måsøy Næringsutvikling AS overtar HFI-anlegget – g.nr. 10, 
b.nr. 6.  
 
Kommunestyret gjør følgende forbehold;  
 

 gjenværende finansieringsbehov skal max. belaste kommunen med kr. 500.000. – se avtalens pkt. 4.4.   
  
Måsøy kommune går inn med 4,1 mill. kroner i aksjekapital for å realisere seimottak i Havøysund. Dette 
forutsetter vedtektsendringer i Måsøy Næringsutvikling A/S. Vedtektene må endres slik at formålet med 
selskapet er å eie og bortleie produksjonsanlegg/fiskemottak i Havøysund, fram til anlegget er kjøpt og overtatt 
av Hermann Export A/S. 
 
Videre må vedtektsendringene i Måsøy Næringsutvikling A/S være slik at det ikke ligger noen 
stemmebegrensninger hos aksjonærene.  Vedtektsendringene i Måøy Næringsutvikling A/S må være 
gjennomført innen 1. mars 2004. 
 
Dersom disse ikke er endret innen fristen etableres et nytt aksjeselskap hvor Måsøy kommune v/rådmannen 
tegner seg for aksjer for 4,1 mill. kroner enten i form av tinginnskudd av eiendom gnr. 10, bnr. 6 eller kontant 
etter rådmannens valg. 
        Vedtatt mot 1 stemme. 
 
 
  
 
 
  


